
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med Filbyter Bridge, 2012-01-22 
 

Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Urban Rehnlund, Marie Cederkrok, 

Gun Karlsson, Magnus Berg, Carl Ragnarsson,  

 

1. Mötet öppnandes 

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Staffan Hed blev sekreterare 

 

4. Gun Karlsson valdes att justera protokollet 

 

5. Föregående mötes protokoll lästes upp. Styrelsen diskuterade att titta på 

brickläggningsmaskiner som kan läsa alla typer av kort. En sådan maskin är i bruk i Göteborg. 

Protokollet godkändes. 

 

6. Ekonomin är god, antalet par juli-december var 113 par färre än förra året. Det nya året har 

börjat bra med högt deltagarantal 

 

7. Linköpingsserien har slagit rekord med 28 lag varav 8 lag i två div4-serier. Alla spelar på 

måndagen. 

Filbyter Cup drar igång direkt inpå Linköpingsserien med i skrivande stund 19 lag anmälda.  

I DM-lag har 4 lag från filbyter gått vidare till finalen. 

Det finns 5 lag anmälda i Damserien och vi ska försöka få fram ett sjätte. 

Förslag på att förbereda inför höstens kvällsspel lyftes fram och diskuterades. Förslaget var 

att flytta torsdag eftermiddag till kvällen och måndag kväll till eftermiddagen. Frågan är om 

det finns tävlingsledare och ruteroperatörer så vi klarar oss. De som ska lära sig bör testa, 

”torrsimma”, på de speltillfällen som har lite färre par. Styrelsen ska prata med de som var 

med på ruterkursen och kolla vilka dagar som passar dem bäst för träning. 

Sommarbridgen blir då måndag eftermiddag, tisdag kväll, onsdag eftermiddag, onsdag kväll 

(nybörjare/kursdeltagare) torsdag eftermiddag och torsdag kväll. 

 

 

8. Inget nytt på aktuella arrangemang.  

 

9. Inget nytt från FSB/DFB 

 

10. Det behövs fler nycklar till en del styrelsemedlemmar och nya TL/operatörer. Lennart ordnar 

några. 

 

11. Nästa möte blir den 26e februari 17.00. 

 

12. Mötet avslutades. 

 

 

 

     Mats Sjöberg                                                         Gun Karlsson 

 

         


